
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde torsdag 

den 5. april 2018 kl. 18.00- 20.00 

 
  

 

 
STED: Klokkerholm Skole, lærerværelset 

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 

 
DELTAGERE 
 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   

Mikael Christensen                HJ  Gitte Olsson FL afbud 
Henrik H. Mikkelsen               HJ ude-

blev 
Doris Nielsen FL  

Kirsten Højmose Schnabel    HJ  Susanne Jensen KL  
Mads U. H. Pedersen     FL  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Berit Rosenkilde          FL Ude-

blev 
Ledere:   

Alice Trangeled FL afbud Rie Dam Vineke FL  
Søren Nøhr KL afbud Lise Lybæk KL  
Flemming Wittenberg KL  Anne Grethe Nielsen HJ  
Maj Britt Overgaard KL     

Elever:      

Daniel Helledie FL Fået 
fri 

Pia Bering   

Ronja Kjær Nielsen HJ Fået 
fri 

Hans Jørgen Bæk   

Amanda Wittenberg KL     
 
 

 
   
DAGSORDEN 
 

 
1. Referat fra sidste møde. 

Er der spørgsmål/kommentarer til 
     det udsendte referat 

 

 
Referatet godkendes på næste møde. 
 

2. Tema 
Det bliver skolebestyrelsesvalget. 
Se under sager. 

 



Side 2 

 

 
3. Elever. 

Er der noget fra de enkelte sko-
ler? 
 
 
 
 
 
 
 

4. Sager 
 

Skolebestyrelsesvalg. 
Vi skal have styr på alt vedrøren-
de valget, der kommer en annon-
ce i lokalavisen den 3. april om 
valget. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Principper 
Nationale test (Søren har skrevet 
lidt til.) 

 
           16.b. 
           Ansøgninger vedr. en kortere  
           skoledag. 
           Vi skal have taget stilling til 
           ansøgningerne. 
 
 

 
KL: Der blev afholdt fastelavnsfest inden 
vinterferien. Der har også været afholdt 
div. konkurrencer bl.a. tegnekonkurren-
ce. Der afholdes møde i næste uge. 
 
HJ: Der arbejdes med forberedelserne til 
kommende skolefest. Automaten med 
produkter til den lille sult kører godt. 
 
 
 
 
 
Der indrykkes en annonce i Midtvend-
syssel Avis for at gøre reklame. 
Der reklameres løbende på skolernes 
facebooksider samt intra. 
Formanden overvejer, om der skal gøres 
reklame ved kommende skolefest på 
Hjallerup Skole den 12/4. 
 
Tilbagemeldinger fra Maj Britt og Mikael, 
der gerne vil fortsætte i 2 år. 
Det besluttes, at der vælges 1 repræsen-
tant til en 2 årig periode og 2 repræsen-
tanter til 4 årig periode. 
 
Valgmøder i uge 20 
HJ mandag den 14/5 
 
Hans Jørgen og Mikael dokumenter 
vedr. valget, herunder indbydelse til 
valgmøder. 
Elektronisk afstemning på nær i LBO, 
hvor der ikke er Intra. Her brevstemmes. 
Forældre i FL til elever i overbygningen 
stemmer i KL. 
Sekretærerne klædes på til opgaven. 
Bestyrelsen konstitueres inden 25. juni. 
 
 
Præcisering i overensstemmelse med 
referatet fra sidste møde ift. handlepla-
ner og MinUddannelse er tilføjet. 
 
 
FL: I indskolingen skæres 20 min. i mid-
dagspausen, så eleverne får 20 min. tid-
ligere fri. På 4.-6. årgang konverteres 
pausetid og 1 lektiecafetime til 2-lærer 
ordninger jf. ansøgninger. 
Der planlægges med aldersintegreret 
undervisning i indskolingen, pga. falden-
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           Evalueringen af ferieplanen fra 
           SFO´en fra sidste år. Bilag 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Hvordan ser det ud med brand- 
           øvelser på de forskellige  
           matrikler? 
 

 
5. Orientering. 

 
 

Personalesituationen  
 
 

de elevtal.  
 
KL: Det er endnu uklart om buskørsel 
kan koordineres med FL. Der arbejdes 
videre med denne del. 
I indskolingen fastholdes den lange spi-
sepause for at give plads til lærer-
pædagogsamarbejde.  
På mellemtrin og i overbygning bibehol-
des 1 times obligatorisk lektiecafe. Re-
sten + 20 min. pausetid konverteres til 2 
lærerordning jf. ansøgninger. 
 
HJ: Der skæres 25 min. i pausetiden, 
som eleverne får tilsvarende tidligere fri i 
indskolingen. På 4.-9. årgang bibeholdes 
1 obligatorisk lektion lektiecafe og 1 lek-
tion gøres frivillig. Resten + den reduce-
rede pausetid konverteres til 2-
lærerordninger jf. ansøgninger. Der er 
udarbejdet flere prioriteringer, da det er 
uvist hvordan skemalægningen vil påvir-
kes af ønskerne. 
 
Bestyrelsen godkendte forslagene fra 
skolerne. Der arbejdes videre på de en-
kelte skoler. 
 
 
I ferier holdes der åbent i HJ og FL. 
Forældre fra KL kan vælge, hvor deres 
børn skal passes. Tendensen er at der 
vælges HJ. Det har været muligt at sen-
de personale fra KL med børnene. Der 
har ikke været henvendelser fra forældre 
ift. ordningen og det har fungeret. Per-
sonalet oplever det positivt at få mulig-
hed for sparring fra andre pædagoger. 
Der evalueres på ordningen igen i januar 
2019. 
 
 
Skolerne planlægger en brandøvelse i 
indeværende år 2018. 
 
 
 
 
 
 
Der har været stor udskiftning på 9. år-
gang på HJ grundet opsigelser og sy-
gemeldinger, hvilket er uheldigt. Det har 
ikke været muligt at genbesætte stillinger 
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Formanden 
 
 
 
 
 
 

6. Evt. 
 

med kvalificeret arbejdskraft. Udfordrin-
gerne er løst med at lade kendte lærere, 
der har kompetencerne til at tage over. 
Der har været stor vilje fra lærernes side 
ift. at hjælpe til. 
 
Skoleårets planlægning skal snarest i 
gang. Der slås ikke stillinger op, før den 
kommunale fordelingsrunde er overstået 
– overtal/undertal på skolerne. 
 
 
Lise har modtaget filerne med det nye 
logo. Det sendes rundt snarest. 
 
 
Ordblindearrangementet er udskudt til 
næste skoleår som et pædagogisk ar-
rangement for personale og for foræl-
dre/elever. 
Mikael har taget kontakt til de andre di-
strikter mhp. på en kommunal indsats. 
 
Flemming stiller spørgsmålet, om skole-
patruljerne i distriktet har oplevet at blive 
chikaneret i trafikken af andre trafikanter. 
Der har været et tilfælde i HJ tidligere, 
som dengang blev meldt til politiet. Ellers 
ingen tilfælde. 
 
Lise efterspørger en fælles trafikpolitik 
for distriktet. 
HJ har udarbejdet én for egen skole. 
 

      
       Næste skolebestyrelsesmøde  
       mandag den 7. maj i Hjallerup 
       SFO kl. 18.00-20.00 
 

  
 

 

Udgivelsesdato:      Referent: Anne-Grethe Nielsen 
 


